
LED EDGE LIT CEILING LUMINAIRE
INSTALLATION INSTRUCTIONS

IMPORTANT - READ ALL INSTRUCTIONS BEFORE INSTALLATION
• Installation and maintenance must be performed by a licensed electrician only.
• To avoid risk of electric shock, make sure to turn off main power switch prior to installation or maintenance.
• Must be installed in compliance with National Electrical Code (NEC) in the US or Canadian Electrical Code in Canada.

   to installation. 

WARNING: RISK OF ELECTRIC SHOCK. SUITABLE FOR WET LOCATIONS. RISK OF FIRE. USE ONLY ON 120 VOLT 60HZ 
CIRCUITS.
• Must be grounded
• Minimum 90 °C supply conductors
• Surface mounted
• This product must be installed in accordance with the applicable installation code by a person familiar with the construction 
  and operation of the product and the hazards involved.

MAINTENANCE AND CARE
1. Clean and maintain the luminaire regularly 
2. When cleaning, use a soft cloth with non-abrasive detergent and wipe dry with a clean soft cloth
3. Do not use any cleaners that contain alcohol, harsh chemicals or pesticides
4. When cleaning inside the luminaire, turn off the power, and do not spray liquid cleaner directly on the LEDs,  LED driver   
   or wiring.

HOW TO INSTALL (MOUNTING AND ELECTRICAL)
1. Read these instructions carefully before attempting to install this product.

 

Dimmable to 10% with most dimmers. Although this product is compatible with most common residential type dimmers, dimming performance varies from dimmer to dimmer. 
Dimmer settings (for dimmers with brightness range adjustments) and the number of LED modules installed on the circuit can affect dimming performance. For more information 
including dimmer compatibility visit www.standardpro.com
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• Ensure input voltage and frequency are compatible with the fixture. Check product manual for power requirements prior

• The outlet box should be covered. This fixture is designed for use in a circuit protected by a fuse or circuit breaker.

2. Disconnect electrical power before installing or servicing any part of this fixture.
3. Place fixture on a clean flat surface.
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PLAFONNIER DEL TECHNOLOGIE EDGE LIT
INSTRUCTIONS DE MONTAGE

IMPORTANT – LIRE TOUTES LES INSTRUCTIONS AVANT DE COMMENCER L'INSTALLATION

• Pour éviter tout risque de choc électrique, veuillez à couper l'alimentation avant de procéder à l'installation ou à l'entretien.
• Doit être installé conformément au Code national de l'électricité (CNE) aux É.-U. ou au Code canadien de l'électricité
  au Canada.

• Veuillez-vous assurer que la tension d'entrée et la fréquence soient compatibles avec le luminaire. Consultez le manuel du
  produit pour connaître les besoins de tension avant de procéder à l'installation.

MISE EN GARDE: RISQUE DE CHOC ÉLECTRIQUE. CONVIENT AUX EMPLACEMENTS MOUILLÉS. RISQUE DE FEU. 
UTILISER SEULEMENT SUR DES CIRCUITS DE 120 V, 60HZ.
• Doit être mis à la terre
• Conducteurs d’alimentation min 90 °C
• Montage en surface
• Ce produit doit être installé conformément aux dispositions applicables du code d'installation par une personne familière
  avec la construction et le fonctionnement du produit et les risques encourus.

• Le boîtier doit être couvert. Ce luminaire est conçu pour être utilisé dans un circuit protégé par un fusible ou un disjoncteur.

ENTRETIEN
1. Faire le nettoyage et l'entretien du luminaire de façon régulière
2. Pour nettoyer, utiliser un linge doux avec un détergent non abrasif et essuyer avec un linge doux, sec et propre
3. Ne pas utiliser de nettoyants qui contiennent de l'alcool, des produits chimiques forts ou des pesticides
4. Pour nettoyer l'intérieur du luminaire, couper le courant et ne pas vaporiser le nettoyant liquide directement sur les DEL,

INSTALLATION (MONTAGE ET COMPOSANTS ÉLECTRIQUES)
1. Avant de faire l'assemblage et l'installation du produit ou de le mettre en marche, s'assurer de bien lire les instructions.
2. Déconnecter le courant électrique avant l'installation ou l'entretien du l'appareil.
3. Placer le luminaire sur une surface propre et de niveau.
 

Gradation jusqu'à 10% avec la plupart des gradateurs. Ce produit est compatible avec la plupart des gradateurs de type résidentiel les plus courants, mais le rendement peut 
varier d'un gradateur à l'autre. Les réglages de gradation (pour les gradateurs dont le degré de luminosité peut être réglé) et le nombre de modules DEL installés sur le circuit 
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• L'installation et l'entretien doivent être effectués uniquement par un électricien certifié.

l'alimentation ou les fils.

peut modifier le rendement du gradateur. Pour plus d'information sur les gradateurs compatible, visitez www.standardpro.com
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